聯合動態

United News

聯合書院萌芽學者學術交流計劃

United College Budding Scholars Exchange Programme

山東大學交流團於2008年2月12日至22日到訪書院,與本院合辦第十五屆萌芽學者學術交流計劃。

The Budding Scholars Delegation from Shandong University visited United College from 12 to 22 February 2008 under the College Budding Scholars Exchange Programme.

歡迎午宴 Welcoming Luncheon



院長馮國培教授致送紀念品予訪問團 顧問法學院胡常龍教授。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting a souvenir to the adviser of the Shandong delegation, Professor Hu Chang Long.



山東大學萌芽學者團與當時正訪問中文大學的山東大學展濤校長及山東大學各學院院長合照。

The budding scholars from Shandong University posed a group photo with their President, Professor Zhan Tao, who was leading another delegation with other Faculty Deans to visit CUHK during the same period.

研討會 Seminar



山東大學的萌芽學者以「關於社區教化與社區矯正等問題」為題,於聯合書院發表研究報告。

Budding Scholars from Shandong University presented the findings of

their research on the topic of "The Problems Confronting Community Correction".



山東大學萌芽學者交流團於研討會上大合照。

The Shandong delegation posed a group photo with the Head of the College before the Seminar.

交流團並到訪不同機構,以搜集與研究專題相關的資料。

The delegation also visited different organizations to collect information on the research topic.

立法會 Legislative Council

香港善導會



高等法院 High Court



廉政公署 Independent Commission Against Corruption



香港中文大學法律學院 School of Law, CUHK



社會福利署 Social Welfare Department



The Society of Rehabilitation and

